

RFQ-IRQ-016761- Annex A 2nd Workshop under Social Cohesion Activity

Ref.	Item Description	Unit الوحدة	QTY الكمية	Unit Cost سعر الوحدة	Total Cost السعر الكلي	تفاصيل الفقرة
1	Venue: Booking a meeting hall in a business office such as (Source Luxury Business Office or Businessavenue. etc.) for 6 hours from (9:30 a.m. to 3:30 p.m.) with a capacity for 30 to 40 people, fitted with all the necessary furniture and equipment (tables, chairs, screen, projector, electrical wire extension, sockets, cooling and heating system and have good quality lighting..etc.) In addition to the presence of a water closet. Electricity should be available throughout the training hours, and the hall location is in Baghdad on Al-Karkh side.	ACCY	1			المكان: حجز قاعة اجتماعات في مكتب أعمال مثل (مكتب عمل نادي سورس للمبدعين أو بزنس افثيو..الخ) لمدة 6 ساعات من (9:30 صباحاً حتى 3:30 ظهراً) تسع من 30 إلى 40 شخصاً، مزودة بجميع الأثاث والمعدات المطلوبة (طاولات، كراسي، شاشة، جهاز عرض، تمديدات أسلاك كهربائية (سيار)، مقابس، نظام تبريد وتدفئة وإضاءة جيدة..الخ)بالإضافة الى وجود دورة مياه. يجب أن تتوفر الكهرباء طوال ساعات التدريب، وموقع القاعة في بغداد من جهة الكرخ الاولى.
2	Lunch: Provide a lunch buffet including Quzi and mixed grills (meat & chicken) accompanied by appetizers including hummus, salad, pickles, and soup (similar to the offering at Haji Hussein Restaurant, Beston Al-Samad Restaurant, Royal Galaxy Restaurant, or Food equipment at Mr. Milk) along with a 355 ml soft drink. Note: The meal quantity is determined after consulting the DRC employee on the same day of the workshop.	ACCY	25			الغداء: تجهيز بوفيه غداء يشمل الفوزي والمشويات المشكلة (لحم ودجاج) مصحوبة بالمقبلات بما في ذلك الحمص والسلطة والمخللات والشورية (مشابهة لمواصفات العرض في مطعم حجي حسين أو مطعم بيستون الصمد أو مطعم رويال غالغسي أو التجهيزات الغذائية لدى سيد الحليب) مع مشروب غازي 355 مل. ملاحظة: يتم تحديد عدد الوجبات بعد استشارة موظف المجلس النيابي للاجئين في يوم الورشة.
3	Coffee Break: Provide an open buffet for a coffee break that includes mixed pastries and sweets of very good quality, water, and hot and cold drinks (Tea, Coffee, and Juices), and ensure that the quantity is sufficient for 25 people.	ACCY	25			استراحة القهوة: تجهيز بوفيه مفتوح لاستراحة القهوة يشمل المعجنات والحلويات المشكلة ذات نوعية جيدة جداً، ومياه، ومشروبات ساخنة وباردة مثل (شاي، قهوة، عصائر) والتأكيد على أن تكون الكمية تكفي لـ 25 شخصاً.
TOTAL COST in IQD						السعر الكلي بالدينار العراقي